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Abstract (en)
Fire protection door with a fire protection door leaf and a casing on which the door leaf is articulated and into which it reaches in the closing state,
covering its reveal, and on whose reveal is arranged a sheeting (3) which swells up under the action of heat, the casing also being designed in such
a way as to provide heat insulation in that it has, in the longitudinal direction of the frame members, at least two rows of elongated holes (2) which
extend in said longitudinal direction and which are provided, as seen in a perpendicular direction with respect to the plane defined by the casing,
underneath the sheeting (3) in such a way as to overlap one another. <IMAGE>

Abstract (de)
Feuerschutztür mit einem Feuerschutz-Türblatt und einem Zargenrahmen, an dem das Türblatt angelenkt ist und im Schließzustand in diesen -
dessen Laibung abdeckend - eingreift und an dessen Laibung eine bei Hitzeeinwirkung aufquellende Beplankung (3) angeordnet ist, wobei der
Zergenrahmen für eine Wärmedämmung auch im Zargenbereich derart ausgebildet ist, daß er in Längsrichtung der Zargenholme wenigstens
zwei Reihen von sich in dieser Längsrichtung erstreckenden Langlöchern (2) aufweist, die in senkrechter Richtung zur von dem Zargenrahmen
aufgespannten Ebene gesehen sich einander überlappend unterhalb der Beplankung (3) vorgesehen sind. <IMAGE>
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